
Protokół Nr LXXIX/2023 
z LXXIX sesji Rady Miasta Dęblin 

z dnia 29 maja 2023 roku 

Ad. pkt 1 Otwarcie sesji (godz. 12:00). 

Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Ratusza Miasta. 
Protokołowano - zgodnie z porządkiem obrad. 
Sesję prowadził Przewodniczący Rady Miasta - Maciej Krygrowski. Listy obecności radnych, 
przewodniczących zarządów osiedlowych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki 
do niniejszego protokołu. 
Video-sesja Rady Miasta: https://portal.posiedzenia.pl/deblin? - film odzwierciedla stan 
faktyczny przebiegu sesji Rady Miasta. Protokół zawiera chronologiczny przebieg od chwili 
rozpoczęcia do momentu zakończenia sesji. Dyskusję przedstawiono w sposób syntetyczny 
uwzględniając tylko tych mówców, którzy składali wnioski, bądź ich wypowiedzi dotyczyły 
wprowadzenia zmiany do przedstawianych projektów uchwał. 
Protokołowano zgodnie z porządkiem obrad. 

Ad. pkt 2 Sprawdzenie obecności. 
Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych. W sesji uczestniczyło - 12 radnych. Nieobecni 
Radni: Leopold Świetliński, Maciej Jakubik, Patrycja Wojewoda - Sieklicka. 

podpis lp nazwisko imie status 

1 Chochowski Waldemar obecny 

2 Cyd ej ko Maria obecna 

3 Czarnecka Urszula obecna 

4 Grobel Mieczysław obecny 

5 Grzęda Ewa obecna 

6 Jakubik Maciej nieobecny 

7 Krygrowski Maciej obecny 

8 Kurowski Andrzej obecny 

9 Marzysz Artur obecny 

10 Papis Edyta obecna 

11 Pasek Robert obecny 

12 Przerwa Ewa obecna 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja nieobecna 

15 Wojtyś Jarosław obecny 

obecni 12 
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wszyscy 15 

procent 80 % 

Kworum zostało osiągnięte 

Ad. 3 Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta - Maciej Krygrowski poinformował, że radni otrzymali 
porządek obrad wraz z projektami uchwał. 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Sprawdzenie obecności. 
3. Przyj ęcie porządku obrad. 
4. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między 

sesjami. 
5. Sprawy różne, wolne wnioski oraz złożenie pisemnych interpelacji i zapytań. 
6. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Miasta Dęblin z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 
za rok 2022. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Dęblinie za 2022 rok; 
b) oceny sytuacji ekonomiczno - finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Dęblinie 
c) regulaminu korzystania z Cmentarza komunalnego przy ulicy Wiślanej 

w Dęblinie; 
d) ustalenia cennika opłat za korzystanie z Cmentarza komunalnego przy ulicy 

Wiślanej w Dęblinie; 
e) przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji wiceprzewodniczącego Rady Miasta 

Dęblin. 
8. Zatwierdzenie protokołu z LXXIV sesji Rady Miasta. 
9. Zamknięcie sesji. 

głosowanie Przyjęcie porządku obrad, 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 29 maja 2023 r. czas 12:09:41-12:10:18 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 
status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100% pula głosów 15 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 
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WSTRZYMAŁO SIĘ O 0% nieoddanych głosów 3 20% 

Wyniki imienne 
lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej nieobecny 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja nieobecna 

15 Woj tyś Jarosław ZA 

Ad. pkt 4 Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie 
miedzy sesjami. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował o swojej pracy od ostatniej sesji: 
- w dniu 3 maja wraz z Panią Burmistrz, radnymi oraz pracownikami UM braliśmy udział 
w obchodach święta 3 Maja. Najpierw odbyła się Masza Św. w Kościele pw. Piusa V, następnie 
uroczysty apel przy pomniku pod UM, po czym odbyła się uroczysta Sesja RM; 
- 15 maja brałem udział w nadzwyczajnej Sesji RM; 
- 18 maja brałem udział we wspólnym posiedzeniu Komisji RM, na którym opiniowaliśmy 
sprawozdania z wykonania budżetu za 2022 rok; 
- 1 9  m a j a  w r a z  z  P a n i ą  B u r m i s t r z  b r a l i ś m y  u d z i a ł  w  p r o m o c j i  n a  p i e r w s z y  s t o p i e ń  p o d o f i c e r s k i  
SPSP w Dęblinie. Uroczystość odbyła się pod Pomnikiem „Bohaterskim Lotnikom Dęblińskiej 
Szkoły Orląt"; 
- 25 maja odbyło się wspólne posiedzenie KGPiB i KR, na którym wysłuchaliśmy wyjaśnień 
odnośnie wykonania budżetu w 2022 roku. KGPiB wypracowała opinię w sprawie w/w 
sprawozdania. 
- 25 maja odbyło się wspólne posiedzenie stałych komisji RM, na którym zostały zaopiniowane 
materiały na dzisiejsza sesję; 
- 26 maja wraz z Panią Burmistrz braliśmy udział w uroczystej zbiórce pod pomnikiem 
„Bohaterskim Lotnikom Dęblińskiej Szkoły Orląt" z okazji święta Lotniczej Akademii 
Wojskowej. 
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Burmistrz Miasta przedłożyła informację o swojej pracy między sesjami za kwiecień i maj: 
- 28 kwietnia brałam udział w happeningu zorganizowanym przez MDK na placu przed 
Ratuszem. Biorący udział w wydarzeniu przypomnieli wszystkim o naszych narodowych 
korzeniach, kulturze i ważnych historycznych wydarzeniach. Imprezę zakończyliśmy wspólnym 
zatańczeniem poloneza, w którym wzięli udział wychowankowie przedszkoli, uczniowie szkół, 
pracownicy UM oraz mieszkańcy. 
- 28 kwietnia wraz z Naczelnik Wydziału OS Agnieszką Chalaściak-Pietruszewską brałam 
udział w zakończeniu roku szkolnego klas maturalnych LO w Dęblinie, następnie wspólnie 
z radnymi złożyliśmy wieńce w miejscach pamięci narodowej z okazji zbliżającego się święta 
uchwalenia Konstytucji 3 Maja; 
- 3 maja obchodziliśmy 223 rocznicę uchwalenia Konstytucji. Świętowanie rozpoczęliśmy mszą 
św. w Kościele pw. Piusa V. Następnie przemaszerowaliśmy przed pomnik Niepodległości przed 
Ratuszem gdzie odbyły się przemówienia, składanie wieńców, salwa honorowa, koncert 
Orkiestry Wojskowej. Później udaliśmy się na uroczystą Sesję RM, na której wysłuchaliśmy 
uroczystego przedstawienia w wykonaniu przedszkolaków z MP nr 4 w Dęblinie, 
- 9 maja odbyło się podsumowanie tygodnia bibliotek w Miejskiej Bibliotece Publicznej gdzie 
nagrodzeni zostali czytelnicy roku. Miasto reprezentowała Sekretarz Anna Wojdyła-Pawlak; 
- 9 maja uczestniczyłam w zebraniu Lokalnej Grupy Działania w Rykach; 
- 10 maja odbył się konkurs piosenki religijnej w hołdzie Papieżowi Janowi Pawłowi II 
zorganizowanym przez SP nr 2 w Dęblinie. Miasto reprezentował Wiceprzewodniczący RM 
Mieczysław Grobel oraz inspektorzy Wydziału OS UM, Pani Magdalena Czajkowska i Pan 
Kamil Krypski; 
- 13 maja w Muzeum Sił Powietrznych odbyła się Europejska Noc Muzeów (zgromadziła w tym 
roku rekordową liczbę uczestników) w Dębińskim muzeum z otwarciem wystawy pod tytułem 
"Stanisław Skarżyński - Aviator, marzyciel, rekordzista". Miasto reprezentowała Zastępca 
Burmistrza Pani Beata Amarowicz oraz radni Urszula Czarnecka i Maria Cydejko; 
- 15 maja uczestniczyłam w Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta; 
- 16 maja brałam udział w zebraniu sprawozdawczym os. Żdzary; 
- 17 maja uczestniczyłam w 11. Powiatowym Festiwalu Piosenki Dziecięcej i przyśpiewki 
Ludowej "Gaik" w MDK; 
- 17 maja brałam udział w uroczystym w apelu z okazji Dnia Strażaka w Komendzie Powiatowej 
Państwowej Straży Pożarnej w Rykach. Następnie odwiedziłam Związek Emerytów 
Rencistów i Inwalidów odd. w Dęblinie w ich nowym budynku na ulicy 1 Maja. A później 
udałam się na zebranie sprawozdawcze zarządu os. Wiślana. 
- 1 8  m a j a  w z i ę ł a m  u d z i a ł  w e  w s p ó l n y m  p o s i e d z e n i u  k o m i s j i  R a d y  M i a s t a  w  c e l u  w y s ł u c h a n i a  
i omówienia sprawozdań z wykonania budżetu za 2022 rok przez Burmistrza Miasta, zadawania 
pytań Burmistrzowi i wysłuchania odpowiedzi, a także wypracowania opinii przez poszczególne 
komisje rady dla Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu; 
- 1 8  m a j a  b r a ł a m  u d z i a ł  w  a p e l u  z  o k a z j i  o t w a r c i a  X I I  O g ó l n o p o l s k i e g o  I n t e g r a c y j n e g o  Z l o t u  
Drużyn ZHP Nieprzetartego Szlaku na terenie 1. Batalionu Drogowo-Mostowego w Dęblinie. 
Organizatorami byli 20 i 21 drużyna harcerska ZHP Nieprzetartego Szlaku im. Ireny 
Sendłerowej oraz SOSW im. Marszałka Piłsudskiego w Dęblinie. 
- 19 maja brałam udział w konkursie recytatorskim poświęconym Papieżowi Janowi Pawłowi II, 
patronowi naszego miasta, który odbył się w Miejskim Przedszkolu nr 4. Udział brały 
przedszkolaki, dzieci z klas przedszkolnych placówek oświatowych miasta 
- 1 9  m a j a  u c z e s t n i c z y ł a m  n a  z a p r o s z e n i e  S z k o ł y  P o d o f i c e r s k i e j  S i ł  P o w i e t r z n y c h  w  D ę b l i n i e  
w uroczystej promocji na pierwszy stopień podoficerski przed pomnikiem Bohaterskim 
Lotnikami Dęblińskiej Szkoły Orląt; 
- 23 maja brałam udział w zebraniu sprawozdawczym zarządu os. Jagiellońskie; 
- 25 maja uczestniczyłam we wspólnym posiedzeniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Gospodarki 
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Przestrzennej i Budżetu w celu zapoznania się z opinią komisji, wysłuchaniu wyjaśnień 
Burmistrza, a także w posiedzeniu w Komisji Rewizyjnej w celu wypracowania opinii przez 
Komisję Rewizyjną odnośnie realizacji budżetu w 2022 r. i podjęcie wniosku w sprawie 
absolutorium dla Burmistrza Miasta. Tego samego dnia uczestniczyłam również w posiedzeniu 
wszystkich Komisji Rady Miasta opiniujących materiały na dzisiejszą sesję. Tego samego dnia 
odbył się koncert charytatywny w SOSW w Dęblinie, w którym czynnie uczestniczyłam. 
Koncert połączony był z loterią fantową, słodkim bufetem, oraz z występami uczestników MDK; 
- 26 maja brałam udział w uroczystych obchodach święta Lotniczej Akademii Wojskowej przed 
pomnikiem „Bohaterskim Lotnikom Dęblińskiej Szkoły Orląt" zakończonym koktajlem w sali 
Balowej w Pałacu Jabłonowskich. W tym samym dniu brałam udział w wystawie 
podsumowującej sezon artystyczny 2022 - 2023 pracowni plastycznych Miejskiego Domu 
Kultury w Galerii nad Wisłą przy MDK; 
- w dniu 27 maja brałam udział w rozpoczęciu imprezy pn. "Piknik Lotniczy" na terenie lotniska 
w Dęblinie zorganizowanej przez LAW połączony z pokazami akrobatycznymi statków Sił 
Powietrznych. 

Przewodniczący RM Maciej Krygrowski - poinformował, że na wniosek Wiceprezesa 
Oddziału Dęblińskiego Polskiego Towarzystwa Tatrzańskiego im. Augusta Sochackiego z dnia 
11 października 2019 r., Rada Miasta Dęblin uchwałą Nr XXIV/153/2020 z dnia 26 lutego 
2020 r. przyznała Medal Honorowy „Za Zasługi dla Miasta Dęblin" Panu Krzysztofowi 
Karbowskiemu. Pan Krzysztof Karbowski zasłużył się w rozwoju i promocji miasta Dęblina, 
poprzez długoletnią pracę społeczną i samorządową na rzecz: kultury, kultury fizycznej, ochrony 
zdrowia, oświaty i wychowania, krajoznawstwa i turystyki, dziedzictwa kulturowego 
i przyrodniczego, kultywowania pamięci o walce o niepodległość Rzeczypospolitej Polskiej, 
upamiętniania i ochrony miejsc pamięci walki i męczeństwa Narodu Polskiego, podtrzymywania 
i upowszechniania tradycji narodowych i historycznych dokonań oręża polskiego. 

Następnie Burmistrz Miasta Dęblin wręczyła Panu Krzysztofowi Karbowskiemu przyznany 
medal. 

Ad. pkt. Sprawy różne, wolne wnioski oraz złożenie pisemnych interpelacji i zapytań. 
Radny Waldemar Chochowski - została wykonana obwodnica miasta. Na odcinku od 
ul. Skarżyńskiego do ul. Staszica nie przewidziano chodnika dla pieszych, ani drogi rowerowej 
dla rowerzystów, ani przy głównej drodze, ani przy drodze serwisowej. Dlatego wszyscy piesi 
i rowerzyści poruszają się właśnie tą drogą serwisową. Droga biegnie po wzniesieniach i dużym 
długim zakręcie i jest słaba widoczność. Oznakowanie tej drogi jest dziwne, bo z jednej strony 
ul. Skarżyńskiego jest ograniczenie prędkości do 40 km, a od ul. Staszica nie ma żadnego 
ograniczenia prędkości. Jest tam tylko znak „stop" na przejeździe kolejowym. Dochodzi do 
niebezpiecznych sytuacji. Nawierzchnia jest dobra samochody się rozpędzają i wyjeżdżają 
prosto na rowerzystów i pieszych, którzy często poruszają się całą szerokością tej drogi. Jedni 
z lewej, drudzy z prawej strony, zgodnie z przepisami ruchu drogowego i dochodzi do 
gwałtownego hamowania, sytuacji niebezpiecznej. Z tego, co mi się wydaje, jak czytałem 
dokumentację do tej obwodnicy (nie wiem, którą wersję), to było tam napisane, że komunikacja 
będzie zapewniona ta drogą. Wydawało mi się logiczne, że na takiej drodze trzeba postawić 
znaki „strefa zamieszkania", że jest ograniczenie do 20 km/h. Jest zakaz postoju pojazdów na tej 
drodze, a teraz samochody mogą na tej drodze stawać i zasłaniać widoczność. Wtedy byłoby 
bezpieczniej. Dodatkowo można było przewidzieć muldy zwalniające dla tych, którzy 
przekraczają prędkość. Policja, jeżeli łapie, to nie na tej drodze serwisowej. Jeszcze nie 
widziałem żadnego nieoznakowanego samochodu, ani patrolu policji drogowej z radarem, który 
się tam umiejscowił. W związku z czym, nie ma kontroli nad tym, co się dzieje i trzeba pilnie 
wystąpić do Zarządu Dróg Wojewódzkich. Na dzień dzisiejszy są jeszcze właścicielem tej drogi. 
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Chcą przekazać ją miastu, ale wydaje mi się, że zanim rozpoczną się procedury, aby nie doszło 
do jakiegoś wypadku trzeba jak najszybciej wystąpić, żeby właściwie ją oznakowali. Żeby 
przyjęli do wiadomości, że w praktyce to wygląda właśnie w ten sposób. Wygląda to na dzień 
dzisiejszy w ten sposób, że nie ma ani drogi rowerowej, ani chodnika. 

Zostały wykonane remonty cząstkowe dróg i odezwały się już do mnie osoby 
niezadowolone z ich wykonania. Wczoraj specjalnie chodziłem i sprawdzałem, jak ta masa 
bitumiczna wygląda. Była ona wylewana w piątek i wczoraj po bardzo zimnej nocy (było 
4°C), czyli ta masa bitumiczna miała szansę stwardnieć, na ul. Saperów we wszystkich dziurach 
była płynna. Widać, bo są ślady po tym, że się odgrywała z kołami samochodów. Czyli przykleja 
się do samochodu i mogą sobie Państwo wyobrazić jak wygląda samochód po takim właśnie 
prezencie. Te kamyczki rysują karoserię, pryskają w pieszych razem z tą smołą. 
Mieszkańcy też piszą, że przyklejają się do tego psy. Według mnie jest to niewłaściwy sposób 
remontowania dróg, gdyż ta masa w czasie gorącego lata sama się odklei i samochody zabiorą ją 
całą na oponach. Trzeba wymyśleć jakiś inny sposób, bo kamyczki są na całej drodze i również 
stwarzają zagrożenie. Rowerzysta, czy pieszy może się na nich poślizgnąć. Proszę, jeśli jest 
możliwość - prace jeszcze nie są zakończone, żeby zmienić technologię lub zrobić ją tak, żeby 
ona tego zagrożenia nie powodowała. 

W sobotę odbył się piknik lotniczy. Tym razem była ograniczona ilość osób, które mogły 
w nim uczestniczyć, bo były zapisy i zostały wcześniej zakończone, gdyż było tylu 
chętnych. Można było przewidzieć ile będzie samochodów oraz ile gości przyjedzie do Dęblina. 
Na czas trwania pikniku został także wzięty, jako parking, parking przy cmentarzu w związku z 
tym targu nie było. Dużo ludzi nie wiedziało o tej sytuacji, bo nie było informacji na stronie 
internetowej miasta. Specjalnie sprawdzałem, mimo że informacje o pikniku była. Były tylko 
karteczki przy wejściach na bazar. Nie każdy czyta te karteczki będąc obładowany zakupami 
oraz nie każdy, co tydzień jest na bazarze i nie może przeczytać informacji. Bardzo dużo ludzi 
było niezadowolonych. Wszystkie warzywne sklepy w okolicy miały oblężenie, bardzo szybko 
wyprzedały się z towaru i ludzie jeździli szukając gdzie coś można kupić. O godzinie 13:00 
pojechałem na ten parking sprawdzić ile samochodów stanęło na tym parkingu. Było 
zero samochodów na tym parkingu. Zrobiłem zdjęcie, załączam je do dokumentacji wniosku. Już 
kolejny raz tak się robi. Poprzednio jak była impreza lotnicza, miała miejsce taka sama sytuacja i 
też nie było chętnych. Dlaczego? Bo jest to najdalej położony parking od Lotniska. Żeby od 
niego dojść do miasta trzeba pokonać 3 km, a do trybuny publiczności pewnie 4 km w jedną 
stronę, tyle samo w drugą stronę po całodniowym staniu w gorącym słońcu. Nikt nie chciał z 
tego skorzystać. Byłem na lotnisku. Pojechałem zobaczyć jak to tam wygląda i na os. Lotnisko 
zaparkowane samochody stały na trawnikach. Także tam sobie pojechała większość osób, ale 
były jeszcze wolne miejsca na osiedlowych parkingach. Także nie było aż tylu chętnych. Mam 
wniosek, żeby na przyszłość nie robić w tym miejscu parkingu dla imprez, i nie uniemożliwiać 
targowania, bo z jednej strony mamy z tego powodu straty, a z drugiej strony niezadowolonych 
mieszkańców. Wszytko to mogło się odbyć. Mógł być targ oraz piknik lotniczy i wszyscy byliby 
zadowoleni. Zostało to zrobione na wyrost i chyba nie ma sensu, bo na Balonnej też patrzyłem, 
to na strzelnicy gdzie był parking płatny było 9-10 samochodów. Jeszcze jeden parking miał 
przedsiębiorca, ale nie było widać, bo był za ogrodzeniem, ale samochodów niebyło widać. 
Uważam, że przy tej imprezie gdzie było wiadomo ile będzie gości, można było nie robić tego 
tak na wyrost. Z tego, co mówiły mi osoby, to były wolne miejsca na Targowisku i przy ul. PCK. 

W związku ze zgłoszeniem się do wypowiedzi mieszkańca, Rada Miast przystąpiła 
do głosowania nad udzieleniem głosu mieszkańcowi Krzysztofowi Karbowskiemu 

Udzielenie głosu mieszkańcowi Krzysztofowi Karbowskiemu 
głosowanie Udzielenie głosu mieszkańcowi Krzysztofowi Karbowskiemu 
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jednostka 

wynik 

Rada Miasta Dęblin 

Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 29 maja 2023 r. czas 12:29:28-12:29:58 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 
status ilość procent status ilość procent 

ZA 7 58.33 % pula głosów 15 -

PRZECIW 2 16.67 % oddanych głosów 12 80% 

WSTRZYMAŁO SIĘ 3 25% nieoddanych głosów 3 20% 

Wyniki imienne 
lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria PRZECIW 

3 Czarnecka Urszula WSTRZYMAŁA SIĘ 

4 Grobel Mieczysław PRZECIW 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej nieobecny 

7 Krygrowski Maciej WSTRZYMAŁ SIĘ 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa WSTRZYMAŁA SIĘ 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja nieobecna 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Mieszkaniec Krzysztof Karbowski - przedstawił wnioski, które również złożył na piśmie 
(stanowią załącznik do protokołu). Ponadto powiedział, że uważa, iż właściwym jest podjęcie 
debaty na temat uciążliwości, jakie wyniknęły w skutek wybudowania obwodnicy. Konieczne 
jest zlikwidowanie krat ściekowej, krawężnikowej na płasko w osi alei do Pomnika 15 Pułku 
Piechoty Wilków. Ponadto na 4800 m inwestycji brakuje 800 m ciągów pieszo-rowerowej. Nie 
ma możliwości swobodnego poprowadzenia szlaku turystycznego. Do posesji są tylko wjazdy 
nie ma chodnika. Do MZGK nie można dostać się pieszo, tak jest przewidziany ten odcinek, 
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w związku z tym można rozważyć po tej stronie utwardzenie i wybudowanie chodnika, bo jest 
na to miejsce. 

Ad. pkt Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Miasta Dęblin z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 
za rok 2022. 

Agnieszka Chlaściak-Pietruszewska - przedstawiła sprawozdanie (stanowi załącznik do 
protokołu). 

Dyskusja: 
W związku ze zgłoszeniem się do wypowiedzi mieszkańca, Rada Miasta przystąpiła 
do głosowania nad udzieleniem głosu mieszkańcowi Krzysztofowi Karbowskiemu 
Udzielenie głosu mieszkańcowi Krzysztofowi Karbowskiemu 

głosowanie Udzielenie głosu mieszkańcowi Krzysztofowi Karbowskiemu 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 29 maja 2023 r. czas 12:53:55 -12:54:26 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 
status ilość procent status ilość procent 

ZA 6 50% pula głosów 15 -

PRZECIW 1 8.33 % oddanych głosów 12 80% 

WSTRZYMAŁO SIĘ 5 41.67 % nieoddanych głosów 3 20% 

Wyniki imienne 
ip nazwisko imię ,  głos 

i Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula WSTRZYMAŁA SIĘ 

4 Grobel Mieczysław PRZECIW 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej nieobecny 

7 Krygrowski Maciej WSTRZYMAŁ SIĘ 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta WSTRZYMAŁA SIĘ 
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11 Pasek Robert WSTRZYMAŁ SIĘ 

12 Przerwa Ewa WSTRZYMAŁA SIĘ 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja nieobecna 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Mieszkaniec Krzysztof Karbowski - proszę o rozważenie zmiany nazwy wydziału na Oświaty, 
Kultury, Kultury Fizycznej, Promocji i Współpracy z Organizacjami Pożytku Publicznego. Jest 
to optymalne sformułowanie tych działań, jakie wykonuje wydział. W kulturze fizycznej jest 
sport i turystyka. Turystyka rozumiana, jako działalność organizacji turystycznych, ale również 
jako dział gospodarki. Nie wiem, dlaczego, pomimo współpracy rzeczowej, dlaczego w 
sprawozdaniu nie została wyszczególniona współpraca z PTTK. W Kulturze fizycznej zawarty 
jest sport i turystyka, turystyka rozumiana jest, jako działalność organizacji. Od 30 lat jesteśmy 
w systemie kapitalistycznym i musimy sobie zdawać z tego sprawę, ze są państwa, których 
dochód z racji prowadzenia działalności turystycznej to ok. 30% dochodu. Nie wiem, dlaczego 
pomimo współpracy rzeczowej w sprawozdaniu nie została opisana, wyszczególniona 
działalność oddziału Polskiego Towarzystwa Tatrzańskiego. Od 30 lat ukazuje się pamiętnik, w 
którym jest zapisane zdanie: „Oddział Dębliński PTTK im. Augusta Sochackiego prowadzi 
owocną współpracę m.in. z Urzędem Miasta". W związku z tym nie wiem, czy jest to nieprawda, 
czy miasto zaniechało tej informacji. Nie wiem czy zadawaliście sobie Państwo pytanie, 
„Dlaczego jest tak mała liczba osób prawnych, które zgłaszają się do tych konkursów?". Porostu 
jest tych pieniędzy za mało. Rozumiem, że gminę nie stać, ale w przypadku np. szlaków 
turystycznych, to wiadomo było, że zostaną zniszczone. Także środki te trzeba by przekazać z 
wolnej ręki na ich obudowę. Chciałbym również tutaj zdemontować, że na szkolenie żeglarskie 
nie zgłosili się kandydaci. Struktura wymiera, jest szczątkowa, natomiast wieloletnie składanie 
wniosków na uzupełnienie sprzętu jest nierealizowane od wielu lat. A żeby szkolić, musi być 
sprzęt. Natomiast w informacji jest zawarta informacja dotycząca szkoleń poza Dęblinem 
harcerzy drużyny wodnej. Jest to dla mnie niezrozumiałe, ponieważ to zajęcie w poprzednich 
latach spowodowało, że kilkudziesięciu młodych ludzi związało na stałe swoje życie i pracę 
z morzem. Jako oficerowie żeglugi. Myślę, że trzeba zastanowić się nad katalogiem zadań, które 
byłyby zgłaszane nie tylko przez wnioskodawcę. Jeśli był zgłaszany, to żeby nie był wykreślany 
i był uzupełniany czy rozwijany, żeby stanowił faktyczne odzwierciedlenie zapotrzebowania 
w danych dziedzinach i branżach. Dlatego myślę, że wykreślenie na bieżący rok, zadań w 
zakresie budowy i odtworzenia szlaków turystycznych było nie za dobre. Tym bardziej, że 
mamy rozpoczęty już sezon turystyczny i w Dęblinie jest pilna sprawa naprawić to, co zostało 
zniszczone. Sądzę, że możemy to zrobić nawet niewielkimi środkami. Postuluję do Pana 
Przewodniczącego, aby skontaktować się z grupą znakarską, która naprawi te wszystkie 
uszczerbki. Uważam, że trzeba by rozważyć, żeby w tych środkach lub większych znalazły się 
takie, które umożliwiałyby faktyczną współpracę z miastami partnerskimi. Za rok Rumia będzie 
obchodziła rocznicę bo w 1223 roku zaistniała w historii i noszą się z zamiarem zorganizowania 
dużych obchodów, my za rok też będziemy mieli swoją małą rocznicę. Dlatego sądzę, żeby już 
teraz powołać komitet, aby przygotować się do takich obchodów. Tym bardziej, że w tamtym 
roku minęła nam rocznica z miastem partnerskim na Ukrainie. W sposób symboliczny można by 
upamiętniać i zaznaczać współpracę. Chodzi nawet o podniesienie flagi. Proponuję swoją ofertę 
współpracy w tych dziedzinach, w których zostałem wyróżniony przez gminę. Proponuję 
również, aby przed poinformowaniem organizacji pożytku publicznego o możliwości składania 
wniosków (prosiłbym aby w tym roku przed wysłaniem), zrobić naradę z przedstawicielami tych 
organizacji - przynajmniej tych, które składały wnioski i porozmawiać na ten temat, chyba, że 
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nie przyjdą z racji tego stanowiska, które zlustrowałem w swojej wypowiedzi. 
Naczelnik Wydziały OS Agnieszak Chalsciak-Pietruszewska - jesienią wysyłamy e-maile do 
wszystkich organizacji pozarządowych z informacją, że mogą wziąć czynny udział i włączyć 
swoje zadania do naszego program współpracy. Jest możliwość wypowiedzenia się w formie 
pisemnej. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała przedstawione 
sprawozdanie. 

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta zapoznała się z przedstawionym 
sprawozdaniem. 

Ad. pkt. 7 Rozpatrzenie projektów uchwał: 
Ad. 7 a. zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej w Dęblinie za 2022 rok. 

Naczelnik Wydziału O A Justyna Ochota - przedstawiła projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 
Główna księgowa SPZOZ Anna Krygrowska - omówiła sprawozdanie finansowe 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie za 2022 rok. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej oraz Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu 
pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Dyskusja: 
Radny Waldemar Chochowski - zostałem upoważniony przez mieszkańców mojego osiedla, 
aby przekazać podziękowania za to, jak wygląda teraz przychodnia. Za to jak się zmienia, za 
rozszerzenie zakresu usług, szczególnie endokrynologia. Jest bardzo cenione, bo jedyni najbliżsi 
fachowcy, gdzie można dostać się na fundusz są w Lublinie i tam też są kolejki na pół roku. 
Szczególnie rewolucją jest kolejkomat. Wszyscy to chwalą, nie ma kłótni w kolejkach, kto przed 
kim ma wchodzić. Prosta rzecz, a cieszy. Również bardzo sprawna obsługa telefoniczna. 
Przewodniczący RM Maciej Krygrowski - również przyłączam się do podziękowań. 
Przychodnia jest w bardzo dobrej kondycji. Chciałbym również zaznaczyć, że niedawno 
analizowałem sprawozdania kilku innych placówek medycznych i są one o połowę krótsze. 
Nasze jest bardzo szczegółowe i dużo możemy z niego wyczytać. Dlatego dużo wiemy na temat 
działalności przychodni i finansów. 
Dyrektor SP ZOZ Urszula Pielacka-Chodola - to był nasz cel. Celem samym w sobie było to, 
aby pacjenci doświadczyli czegoś, co można doświadczyć w wyjątkowych miejscach gdzie 
udziela się porady. Jestem inicjatorem tych wszystkich zadań, ale chciałabym podkreślić jak 
zawsze, że zespół, z którym współpracuję wspiera mnie, często podpowiada pewne rozwiązania i 
bez tak dobrej organizacji nie udałoby się tego zrobić. Dziękuję, że Państwo to widzicie. Mam 
nadzieję, że mieszkańcy, którzy na ręce radego złożyli podziękowania również usłyszą, że to 
doceniamy, że Państwo o tym mówicie, bo jest to kolejny element do tego, żebyśmy 
organizowali inne wyzwania i je realizowali i takie też będziemy robić. Mamy duże plany. 
Zespół, z którym mam przyjemność pracować daje ogromną satysfakcję i bardzo się z tego 
cieszę. 
W związku ze zgłoszeniem się do wypowiedzi mieszkańca, Rada Miasta przystąpiła 
do głosowania nad Udzielenie głosu mieszkańcowi Krzysztofowi Karbowskiemu 
Udzielenie głosu mieszkańcowi Krzysztofowi Karbowskiemu 

glosowanie Udzielenie gtosu mieszkańcowi Krzysztofowi Karbowskiemu 
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jednostka 

wynik 

Rada Miasta Dęblin 

Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 29 maja 2023 r. czas 13:19:19-13:19:35 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie  

status ilość procent status ilość procent 

ZA 8 66.67 % pula głosów 15 -

PRZECIW 1 8.33 % oddanych głosów 12 80% 

WSTRZYMAŁO SIĘ 3 2 5 %  nieoddanych głosów 3 20% 

Wyniki  imienne  

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cyd ej ko Maria PRZECIW 

3 Czarnecka Urszula WSTRZYMAŁA SIĘ 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej nieobecny 

7 Krygrowski Maciej WSTRZYMAŁ SIĘ 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa WSTRZYMAŁA SIĘ 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja nieobecna 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Mieszkaniec Krzysztof Karbowski - chciałbym dołączyć się do podziękowań. W tym roku 
przypada 30-lecie zakładu. Dlatego proponuję, aby wyróżnić pracowników w sposób ustawowy 
wypróżnieniami, odznaczeniami państwowymi. Ponadto myślę, że placówka mogłaby być 
wiodąca w zakresie profilaktyki, we współpracy np. z nauczycielami W-F. Rozmawiałem 
z nauczycielem z LLO, który powiedział, że będzie realizował program naprawczy wśród 
uczniów ze względu na naukę, nie taką jak do tej pory. Taka działalność naprawcza, czy 
praktyka w szkołach nie była przeprowadzona. Nie wiem czy jest możliwe, żeby na bilecie z 
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kolejkomatu była pełna informacja tj. numer kolejki, numer gabinetu, bo jeśli ktoś przyjdzie z 
zewnątrz albo nie jest zarejestrowany musi wyciągnąć drugi bilecie i pójść w kolejkę do recepcji. 

W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji przystąpiono do głosownia. 
głosowanie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Dęblinie za 2022 rok 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 29 maja 2023 r. czas 13:23:20 -13:23:45 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 
status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100% pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 12 80% 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% nieoddanych głosów 3 20% 

Wyniki imienne 
ip nazwisko imię głos 

i Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej nieobecny 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja nieobecna 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Rada Miasta przyjęła Uchwałę Nr LXXIX/447/2023 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
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finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie za 2022 
rok(stanowi załącznik do protokołu). 

Ad. pkt 7 b oceny sytuacji ekonomiczno - finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej w Dęblinie. 

Naczelnik Wydziału OA Justyna Ochota - przedstawiła projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 
Główna księgowa SPZOZ Anna Krygrowska - omówiła ocenę sytuacji ekonomiczno -
finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej oraz Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu 
pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 
W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosownia. 

glosowanie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Dęblinie 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 29 maja 2023 r. czas 13:29:24 - 13:29:43 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 
status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 12 80% 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% nieoddanych głosów 3 20% 

Wyniki imienne 

IP nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej nieobecny 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

13 
Protokół nr LXXIX/2023 z LXXIXsesji Rady Miasta Dęblin z dnia 29 maja 2023 roku 



11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja nieobecna 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Rada Miasta przyjęła Uchwałę Nr LXXIX/448/2023 w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno -
finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie (stanowi 
załącznik do protokołu). 
Ad. 7 c regulaminu korzystania z Cmentarza komunalnego przy ulicy Wiślanej 
w Dęblinie. 
Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel - przedstawił projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 
Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
Dyskusja: 
Radny Waldemar Chochowski - na komisji zadawałem pytania i nie na wszystkie znalazłem 
odpowiedź. Miało być dzisiaj też na sesji, ale nie wiem, dlaczego nie przedstawiono moich 
wątpliwości. Moje wątpliwości do regulaminu wynikają z praktyki i z życia codziennego, 
korzystania przez mieszkańców z cmentarza i oni też mają pytania. Dotychczasowy regulamin 
jest zawieszony na dwóch tablicach cmentarza i prawdopodobnie, jeżeli uchwalimy nowy trzeba 
będzie zmienić tamte zapisy, które przynajmniej są inne, jeśli uchwała zostanie podjęta. Nie 
podoba mi się jedna rzecz, bo mamy zapisane w nowym regulaminie, że Urząd Miasta nie będzie 
poszukiwał osób, które są rodzinami osób pochowanych w celu odnowienia opłaty za groby 
ziemne. Na cmentarzu jest bardzo dużo grobów ziemnych, szczególnie w starej części. Część 
jest pozacierana i nie wiadomo, kto jest tam pochowany. Część w ogóle nie ma krzyży czy 
symboli religijnych, które są umieszczone na grobach. Nie wiadomo, do kogo napisać i zwrócić 
się żeby odnowić opłatę. Nie uzyskałem odpowiedzi, jak będzie umieszczona tabliczka koło 
grobu. Bo według mnie to musi być bardzo trwały sposób, żeby przez rok była ona przy grobie. 
Nie może to być tak, jak było robione ostatnio przed Wszystkimi Świętymi. Wszystkie kartki 
zostały przez wiatr pozrywane, a niektóre nawet nie doczekały Wszystkich Świętych i nikt z 
rodziny nie wiedział, że jest nieodnowiona opłata za grób. Musi to być bardzo czytelne, bo tylko 
w ten sposób tak naprawdę rodzina się dowie, że grób jest przeznaczonych do likwidacji. Zapis 
w regulaminie jest taki, że na tablicy ogłoszeń będzie umieszczona informacja o tym. Na komisji 
nie dostałem odpowiedzi, w jaki sposób to będzie podane. Czy będzie to numer kwatery, a on nic 
nikomu nie powie, bo nikt nie będzie wiedział, w jakim miejscu, jaki jest grób. Czy będzie to 
podane imię i nazwisko, według mnie RODO nie dotyczy osób zmarłych, więc jak najbardziej 
powinno być napisane imię i nazwisko. Jeszcze powinna być też taka informacja podana 
w internecie, na stronie miasta, po każdym protokolarnym zebraniu się komisji i stwierdzeniu, że 
są groby do likwidacji. Po podjęciu decyzji o zamiarze likwidacji, to każdy z takich grobów 
powinien być w internecie, bo do internetu mają dostęp wszyscy, którzy są nie tylko w Polsce 
ale też i na świecie. Dużo osób powyjeżdżało, a chciałoby żeby ich groby rodzinne były w 
dalszym ciągu. Interesuje mnie, czy opłata ekshumacyjna, jest napisane, ja tak to rozumiem, że 
miasto ponosi po likwidacji grobów, ekshumacji dokona jakaś firma. Może się okazać, że firma 
za ekshumację weźmie sporo więcej niż my uzyskamy opłaty za odzyskane miejsce i będziemy 
mogli na tym grobie wykonać następny i okaże się, że miasto do tego dokładało. W poprzednim 
regulaminie był taki zapis, że osoba, która wykupiła miejsce nieodnowionę staje się 
dysponentem grobu i w związku z tym ponosi wszelkie koszty likwidacji pomnika. Chyba za 
ekshumację poprzednich szczątków ona tez odpowiadała we własnym zakresie. Pytałem osób, 
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które wykonują takie prace, to oni mówią, że jeżeli przy kopaniu nowego grobu w miejscu 
starego natrafi się na szczątki to one zostają złożone pod spodem, tak jakby zostaje powiększona 
mogiła o dodatkowe miejsce na złożenie tych właśnie szczątków. Teraz na cmentarzu ma 
pojawić się dodatkowe urządzenie tzw. „grób zbiorowy", do którego mają być składowane 
ekshumowane szczątki i też rodzi się pytanie ile będzie kosztowała miasto ekshumacja. Pytałem 
również jak będzie z opłatą wznowieniową. Czy osoba, gdy zapłaci opłatę wznowieniową 
uzyskuje prawo do tego grobu, nawet z rodziny, bo jeśli będzie chciała wznowić opłatę, bo są 
sytuacje w Polsce, że mimo tego, ze osoba z rodziny poniosła opłatę wznowieniową, inna osoba 
uważa, że ma prawo do tego grobu i chciała się w nim pochować i się pochowała. Tak naprawdę 
nie daje możliwość zapłacenia opłaty odnowieniowej tej możliwości, że jesteśmy dysponentem, 
właścicielem tego grobu. Wydaje mi się, że trzeba wyraźnie napisać, że osoby, które zapłacą 
miastu, mogły się na ten zapis w regulaminie powołać, że teraz mają prawo do tego, bo zapłaciły 
tą opłatę. Każdy z rodziny widział, że jest tabliczka z zamiarem likwidacji i mogli dokonać 
opłaty i dokonali jej, potem, żeby nie rościli praw do tego, żeby ten grób wykorzystać na swój 
pochówek lub kogoś z rodziny. Proszę uwzględnić moje postulaty, żeby wykreślić zapis o tym, 
że nie będziemy czynić poszukiwań. Określić należy sposób, w jaki będzie się tych osób 
poszukiwać, ponieważ mogą pojawić się kontrowersje, bo może po latach okaże się, ze mogiłą 
jest zlikwidowana, a osoba w żaden sposób nie mogła dowiedzieć się o zamiarze likwidacji, bo 
mieszka daleko w Polsce lub za granicą. Wydaje mi się, ze miasto powinno bardziej być 
zainteresowane, żeby odnaleźć osoby z rodziny, aby poniosły opłaty. 
Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel - jeżeli chodzi o poszukiwanie właścicieli, czy 
rodziny, która ma pochowanych bliskich to jest z tym naprawdę problem. Ponieważ przy starych 
grobach, gdzie widać, że od wielu lat już nikt ich nie odwiedza i nikt nie dba o te groby, to 
jedynym wyjściem chyba jest zostawienie informacji z telefonem kontaktowym. Bo nie jesteśmy 
w stanie, po wielu latach, jeżeli to są stare groby, stwierdzić czy nawet, jeżeli ktoś się poczuwa 
do tego grobu i nikt go nie odwiedza czy w ogóle jeszcze ktoś z tej rodziny żyje, czy ktoś 
przebywa na terenie Dębina. Odnośnie starych grobów nie mamy takiej informacji. Jeżeli jest to 
grób z lat 50-60, jest to grób ziemny, jest krzyż i nie ma tabliczki, jest w tragicznym stanie i od 
wielu lat np. nikt nie dogląda tego grobu, to najprawdopodobniej może być taka sytuacja, że już i 
nikt z rodziny nie żyje albo już nie przybywa na terenie Dęblina. Także jedynym wyjściem, jakie 
można podjąć w tej sytuacji, w celu nawet próby ustalenia poszukiwania osób, które 
poczuwałyby się w jakiś sposób do osoby zmarłej, jest wdrożenie kartki z informacją, 
z kontaktem telefonicznym do Urzędu Miasta i podejmowanie w ten sposób jakiś kroków. 
Myślę, że w tej sytuacji nic więcej (nie wiedząc nawet, kogo szukać, jakie osoby), nie możemy 
zrobić, jak tylko umieszczenie takiej informacji w celach kontaktowych, aby skontaktował się 
ktoś z bliskich osoby zmarłej, jeżeli ktoś z tych osób żyje lub jest na naszym terenie. 
Radny Waldemar Chochowski - znowu pojawiło się wyłożenie kartki z informacją. Uważam, 
że żadna kartka roku czasu na grobie nie wytrzyma. Musisz to być tabliczka metalowa na jakimś 
długim stojaku, który się wbija, tak żeby nie została porwana przez wiatr. Oprócz grobów 
ziemnych, o których Pan mówi, wydaje mi się, że nie jest ich aż tak dużo, których nie można 
zidentyfikować. Jeżeli tak jak teraz wykorzystujemy nowe kwatery grobowe, praktycznie już nie 
ma miejsca na budowę nowych grobów. Będziemy tylko uzupełniać luki w cmentarzu, 
szczególnie likwidowane groby, a ich nie ma aż tak dużo. Dużo jest grobów, które są murowane, 
grób jest ziemny, ale jest zrobiony w taki sposób, że przy krzyżu jest imię i nazwisko, czy stara 
płyta z lastryka, która się rozsypała, ale jest jeszcze czytelna. Jest ich najwięcej i one będą zaraz 
w kolejce do likwidacji. O te groby chodzi, że jeśli jeszcze da radę odczytać, a rodzinę można 
gdzieś tutaj poszukiwać, bo jest imię i nazwisko, to trzeba by było takie poszukiwania robić. 
Bardzo szybko dojdziemy do tych właśnie grobów ziemnych, bo nie ma ich aż atak dużo. 
Na komisji pytałem o groby historyczne, wojenne. Oprócz zbiorowych mogił na cmentarzu 
komunalnych są cztery pojedyncze groby z wojny przeważnie z września 1939 roku, gdzie 
pochowano osoby zasłużone, udokumentowane historycznie dla naszego miasta, jego obrony czy 
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w jakiś sposób zginęły. Jeden z tych grobów jest w stanie zadawalającym, resztę trzeba by 
wyremontować. Mam wypisane, te, które są zbiorowymi mogiłami żołnierzy nie polskich. Na 
cmentarzu komunalnym mamy groby również żołnierzy radzieckich i włoskich. Jak wyglądają te 
groby. Proponuję zobaczyć, bo wyglądają kiepsko. Wiadomo, że nie wolno odnawiać symboli 
komunistycznych i byłym za tym, że groby gdzie są te krzyże czerwone na mogiłach zamalować 
wszystkie na biało. Będzie to w jakiś sposób znać, że my dbamy. W tej chwili farba z tych 
grobów się złuszczyła i wygląda to obrzydliwie, zarówno włoskie, jak i żołnierzy radzieckich. 
Radzieckie zamalować na biało, włoskie zgodnie z ich flagą narodową, żeby były tak jak 
powinno być. Na komisjach dyskutowaliśmy jeszcze nad tym, że mimo regulaminu nie wolno 
zajmować dodatkowego miejsca na cmentarzu, jest to dalej czynione i w jakiś sposób jest brak 
całkowicie kontroli zarządcy cmentarza. Tak się mówi w starym regulaminie o funkcji zarządcy 
cmentarza. Czyli zarządca cmentarza ma za zadanie, jeżeli jakaś firma budo walna wchodzi na 
teren cmentarza, udostępnić klucze do bramy, pokazać wszystko, gdzie są drogi dojazdowe i z 
czego można korzystać, ale potem według mnie też on tą robotę odbiera. Czyli on stwierdza czy 
firma nie wykonała czegoś więcej niż wykupiony grób. Dotychczasowo było to określone w m2, 
teraz nie wiem, dlaczego to zostało wykreślone z następnej opłaty o opłatach. Było wyraźnie 
napisane ile można zająć, czyli mierzy się miarką i jeżeli jest więcej zajęte to jest rozbiórka od 
razu na moment wykonania grobowca i wtedy nie ma takiej sytuacji, że ktoś zajmuje dwa 
miejsca do pochówku dla jednej osoby. A takie sytuacje mają miejsce, mogę zarządcę cmentarza 
„wziąć za rękę" i mu pokazać. Są to pochówki z ostatnich lat, czyli na pewno po 2018 roku, ktoś 
nie dopełnił swoich obowiązków. Czyli osoba, która w naszym imieniu, mieszkańców miała 
dbać o ten cmentarz, by nie zapełniał się tak szybko, po prostu tego nie robiła. Nie wiem czy był 
jakieś naciski z czyjeś strony, czy bała się kogokolwiek. Można domniemywać. Było to tak 
robione i jeżeli dalej tak będzie, to ilość tych miejsc bardzo szybko nam zniknie. Jeżeli będziemy 
pozyskiwali miejsca po likwidacji to przy działaniu, o którym mówię szybko znikną i dalej 
będziemy mieć problem gdzie dokonywać pochówków, a przed tym stoi duża cześć 
społeczeństwa, która nie ma tam grobowców. 

W związku ze zgłoszeniem się do wypowiedzi mieszkańca, Rada Miasta przystąpiła 
do głosowania nad udzieleniem głosu mieszkańcowi Krzysztofowi Karbowskiemu. 

glosowanie 

jednostka 

wynik 

Udzielenie głosu mieszkańcowi Krzysztofowi Karbowskiemu 

Rada Miasta Dęblin 

Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 29 maja 2023 r. czas 13:47:55 -13:48:17 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 
status ilość procent status ilość procent 

ZA 5 41.67 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 12 80% 

WSTRZYMAŁO SIĘ 7 58.33 % nieoddanych głosów 3 20% 

Wyniki imienne 
lp nazwisko imię głos 

Chochowski Waldemar ZA 
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2 Cydejko Maria WSTRZYMAŁA SIĘ 

3 Czarnecka Urszula WSTRZYMAŁA SIĘ 

4 Grobel Mieczysław WSTRZYMAŁ SIĘ 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej nieobecny 

7 Krygrowski Maciej WSTRZYMAŁ SIĘ 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta WSTRZYMAŁA SIĘ 

11 Pasek Robert WSTRZYMAŁ SIĘ 

12 Przerwa Ewa WSTRZYMAŁA SIĘ 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja nieobecna 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Rade Miasta udzieliła głosu mieszkańcowi Krzysztof Karbowskiemu. 

Krzysztof Karbowski - myślę, że dobrze byłoby w najbliższym czasie zlikwidować duża 
zastoinę wodną przy wejściu na cmentarz. Często uniemożliwia ona przeprowadzenie 
pochówku. Uważam również, że powinna być pielęgnacja i utrzymanie grobów zbiorowych 
z II wojny światowej. Taka praktyka prowadzona jest na cmentarzu wojennym, a również na tym 
cmentarzu się kwalifikują. Uważam, że jeżeli chodzi o wygląd mogił zbiorowych żołnierzy 
radzieckich chciałbym, żeby opinię na temat zmiany wydał IPN. Z tego względu, że żołnierze są 
ofiarami ludobójstwa Niemców nad rosyjskimi żołnierzami. Chciałbym zaproponować, aby 
w tym regulaminie oprócz zbiorowych mogił pamiętano o pochówku, który dotyczy żołnierzy 
AK, którzy zginęli bądź umarli po wojnie. Jeżeli chodzi o groby tych drugich to jest możliwość 
pozyskania środków finansowych od IPN na ich renowację czy odbudowę. 

W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania. 
głosowanie regulaminu korzystania z Cmentarza komunalnego przy ulicy Wiślanej w Dęblinie 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 29 maja 2023 r. czas 13:52:21 - 13:52:57 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 
status ilość procent status ilość procent 

ZA 8 72.73 % pula głosów 15 
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PRZECIW 1 9.09% oddanych głosów 11 73.33% 

WSTRZYMAŁO SIĘ 2 18.18% nieoddanych głosów 4 26.67% 

Wyniki imienne 
lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar PRZECIW 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław nie głosował 

5 Grzęda Ewa WSTRZYMAŁA SIĘ 

6 Jakubik Maciej nieobecny 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej WSTRZYMAŁ SIĘ 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja nieobecna 

15 Woj tyś Jarosław ZA 

Rada Miasta przyjęła Uchwałę Nr LXXIX/449/2023 w sprawie regulaminu korzystania 
z Cmentarza komunalnego przy ulicy Wiślanej w Dęblinie (stanowi załącznik do protokołu). 

Ad. pkt 7 d ustalenia cennika opłat za korzystanie z Cmentarza komunałnego przy ulicy 
Wiślanej w Dęblinie z autopoprawka. 

Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel - przedstawił projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 
Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 

Dyskusja: 
Radny Waldemar Chochowski - w uzasadnianiu powinno być czytelnie zapisane dla osób 
czytających, ile procentowo wzrastają te opłaty żeby wiedziały. Minęło 6 lat, podejrzewam, 
że przeliczając wskaźniki inflacji miałoby to odniesienie do inflacji. Uważam, ze powinno być to 
zapisane w uzasadnieniu, żeby nikt nie musiał sięgać do starej uchwały i sprawdzać, jaka jest 
zmiana. Na komisji mówiłem również, Pani Burmistrz zgodziła się ze mną mówiąc, ze będzie 
autopoprawka (ale jej nie ma), odnośnie tego, że legalizuje się w tej uchwale opłatę 1000% 
stawki miejsca na grób dla osób, które zajmą większy teren niż powinny i maja wyznaczony. W 
tym momencie, jeżeli ta osoba zapłaci będzie mogła zająć miejsce, mówiłem o tym przy 

18 
Protokół nr LXXIX/2023 z LXXIX sesji Rady Miasta Dęblin z dnia 29 maja 2023 roku 



poprzedniej uchwale, że osoby czegoś takiego dokonują. Prosiłem o przygotowanie informacji 
ile razy przez ostatnie 6 lat było dodatkowych opłat. Uważam, że nie powinno tak być. Skoro w 
tamtym regulaminie napisane jest, że nie można zajmować większej powierzchni, to w następnej 
uchwale nie można legalizować poprzez opłatę tego, że ta osoba to zajęła. Bo albo nie wolno, 
albo wolno za opłatą. W tym momencie prawo jest niejednoznaczne. Według mnie nie wolno, 
bo nie ma miejsca na to, żeby osoby samowolnie zajmowały miejsca pod np. nasadzenia tui, 
ustawienia ławek czy sadzenia kwiatów. Na dzień dzisiejszy nie ma na to miejsca. 
Wnioskowałbym, żeby § 1 pkt. 6 wykreślić z tej uchwały. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - po przedstawieniu wątpliwości przez Pana radnego 
Chochowskiego na posiedzeniu komisji analizowałam ten projekt uchwały po raz drugi. Ten 
zapis musi koniecznie zostać, ponieważ zapis ten dotyczy zajęcia większej powierzchni niż 
powierzchnia, za którą obywatel zapłacił. Takich przypadków mamy sporo, dotyczy nie kupienia 
nowego miejsca, dotyczy to sytuacji, kiedy ktoś wniósł opłatę wynikającą z tej uchwały, 
a następnie po kilku latach zajął powierzchnię poprzez nasadzenia, ławeczkę czy przez 
utwardzenie terenu. Ten przepis będzie egzekwowany, musi pozostać, bo ktoś, kto zajął większą 
powierzchnię musi mieć tą świadomość, że po wymierzeniu tego miejsca, które wykupił będzie 
musiał ponieść dodatkową opłatę za zajęcie większej powierzchni niż ta powierzchnia, za którą 
zajął i zapłacił dokonując pochówku. Dlatego ten zapis musi zostać, bo jest to ostrzeżenie przed 
zajmowaniem większej ilości miejsca niż to zapłacone. Powierzchnia grobowców, o której Pan 
wspominał wynika z ustawy, dlatego nie przenosiliśmy jej już do cennika, jeśli chodzi o groby 
pojedyncze, podwójne czy dziecięce te wszystkie groby są zdefiniowane w ustawie. Jest 
wyraźnie napisana konkretna powierzchnia, jakiej nie wolno przekroczyć zajmując miejsca pod 
grób, dlatego nie przenosiliśmy tej definicji z ustawy do uchwały, bo jest to uregulowane przez 
akt wyższego rzędu. Jeżeli ktoś przekroczy powierzchnie, a wykupił pojedyncze, podwójne czy 
dziecięce miejsce wówczas będziemy stosować opłatę dodatkową w wysokości 1000% dla tych, 
którzy tą powierzchnię przekroczyli. Uprzedzając pytanie Pana radnego i innych 
zainteresowanych, kiedy będziemy to robić, to na dzień dzisiejszy mamy dokumentację 
fotograficzna grobów. Będziemy musieli zrobić inwentaryzację, a następnie chcemy zrealizować 
tą inwentaryzację w postaci programu komputerowego. Z naniesioną inwentaryzacją 
z oprogramowania będzie wynikało, kto ile zajął powierzchni. Wówczas, gdy będzie to 
udokumentowane będziemy wzywać właścicieli tego miejsca do uregulowania dodatkowej 
opłaty, ewentualnie, jeśli to możliwe zmniejszenia zajętej powierzchni poprzez np. rozebranie 
płytek, usunięciu nasadzeń czy przesunięciu ławeczki. W związku z tym taki przepis będzie 
nam potrzebny. 
Radny Waldemar Chochowski - Mają Państwo przykład, jakie mamy martwe prawo 
w Dęblinie. Ten zapis był już w 2017 roku, czyli od 2017 roku należało każdej osobie, która 
zajmie większy teren niż wykupiła nałożyć ta opłatę. Z tego, co rozumiem do dnia dzisiejszego 
jeszcze nikt niczego nie zapłacił, a można się naocznie przekonać na naszym cmentarzu, że 
osoby robiły takie rzeczy tj. zajmowały dodatkowe tereny. Podejrzewam, że ta uchwała będzie 
tak samo martwa i nikt nie będzie jej egzekwował, chociaż miejsca jest co raz mniej. Widać, że 
chyba nikt nie jest tym zainteresowany, żeby w jakikolwiek sposób wprowadzić właściwą 
gospodarkę na tym cmentarzu, bo przez ostatnie 6 lat takiej gospodarki na tym cmentarzu nie 
było prowadzonej. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - od 6 lat jest nareszcie prowadzona właściwa gospodarka 
na tym cmentarzu. Poprzednio nie wiem jak to się działo, (ale ten zapis był dużo wcześniej niż w 
2017 roku), zapis regulaminu jest od 2011 roku. Może radny przypomni sobie jak przewodniczył 
stosownym komisjom, dlaczego ten zapis był martwy i dlaczego tego zapisu poprzednicy nie 
egzekwowali. Za moich czasów uporządkowaliśmy większość. Została zrobiona dokumentacja 
fotograficzna wszystkich grobów, mamy już mniej więcej sporządzoną taką inwentaryzację 
sporządzoną na piśmie. Tak jak powiedziałam, żeby dokładnie wymierzyć każdy z grobów 
potrzeba nam wprowadzenia oprogramowania i wprowadzenia tych grobów do specjalnego 
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programu, który nam wyliczy i wymierzy powierzchnię i na pewno pod koniec tego roku 
zamierzamy wprowadzić taki program komputerowy wraz z właściwą inwentaryzacją. Także 
dopiero za naszych czasów zaczęliśmy porządkować sprawy cmentarza, bo wcześniej był totalny 
bałagan, a wyszło to dopiero po sporządzeniu dokumentacji fotograficznej, którą sporządzał nasz 
pracownik i dopiero wtedy ujawniono wiele nieprawidłowości na tym cmentarzu. Osoba, która 
za to odpowiadała zwolniła się. 
Radny Waldemar Chochowski - w 2011 roku, czyli w latach wcześniejszych cmentarz się 
stale poszerzał z uwagi, patrząc perspektywistycznie, że nie brakowało miejsca w związku z 
tym, że było jeszcze wolne miejsce, które można było pozyskać do pochówku. Tak naprawdę nie 
było to chyba właściwie nadzorowane. Było bardzo mało likwidacji grobów, były pojedyncze 
przypadki gdzie odzyskiwano miejsca na starej części cmentarza, tylko cały czas szła zabudowa 
nowych terenów na nowe grobowce. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - dlatego, że cmentarz się poszerzał to teraz musimy szukać 
innych miejsc, bo on nie ma gdzie już się poszerzać. 
Przewodniczący RM Maciej Krygrowski - odniosę się do 2017 roku, otworzyłem regulamin 
z 2017 roku, Pan radny sprzeciwia się zapisowi, że zarządca cmentarza nie ma obowiązku 
powiadamiania o tym, że kończy się opłata za groby, tam też był w rozdziale 3 § 4 pkt. 3 
„Zarządca cmentarza nie ma obowiązku powiadamiania strony" i Pan wtedy głosował za tym 
regulaminem i nie wiem czy Pan dojrzał do tej decyzji? 
Radny Waldemar Chochowski - tak dojrzałem Panie Przewodniczący. W związku z tym, 
o czym rozmawiamy. Tak samo jak mówi Pani Burmistrz. Pan mnie chyba nie słuchał 
w poprzedniej wypowiedzi, bo jak się zaczął brak miejsca zaczęły się problemy. Nie było 
likwidacji grobów w związku z tym były to martwe zapisy w regulaminach. Teraz w następnej 
kadencji dojdziemy do takiego momentu, ze będzie trzeba te groby likwidować. W związku, 
z czym, dlatego mówię o tych poszukiwaniach, bo dojdzie do sytuacji, że będą przychodzili do 
Pani Burmistrz czy Przewodniczącego osoby, które powiedzą, że grób został zlikwidowany grób 
rodzinny. Mieliśmy do tej pory komfort, że nie dochodziło do takich sytuacji, bo nie trzeba było 
tych grobów likwidować. Teraz trzeba będzie i te zapisy przestaną być martwe tylko będą żywe. 
Radny Artur Marzysz - odnośnie tego, co powiedział Pan radny, że jak była możliwość 
poszerzania cmentarza to nikt nie egzekwował tego, że robi się dodatkowe miejsce, chociaż było 
to w regulaminie. Ale chyba jedno nie wyklucza drugiego, zawsze powinno się egzekwować 
przepisy niezależnie, w którym to było roku. 

W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania w pierwszej 
kolejności rozstrzygnięcia Burmistrza. 

głosowanie Rozstrzygnięcie projektodawcy - Burmistrza Miasta o pozostawienie §1 pkt. 6 w pierwotnym 
brzmieniu 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 29 maja 2023 r. czas 14:11:22-14:12:07 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 
status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 91.67 % pula głosów 15 -

PRZECIW 1 8.33 % oddanych głosów 12 80% 
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WSTRZYMAŁO SIĘ 

Wyniki imienne 
lp nazwisko 

1 Chochowski 

2 Cydejko 

3 Czarnecka 

4 Grobel 

5 Grzęda 

6 Jakubik 

7 Krygrowski 

8 Kurowski 

9 Marzysz 

10 Papis 

11 Pasek 

12 Przerwa 

13 Świetliński 

14 Wojewoda - Sieklicka 

15 Wojtyś 

0 %  

imię 

Waldemar 

Maria 

Urszula 

Mieczysław 

Ewa 

Maciej 

Maciej 

Andrzej 

Artur 

Edyta 

Robert 

Ewa 

Leopold 

Patrycja 

Jarosław 

nieoddanych głosów 20% 

głos 

PRZECIW 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

nieobecny 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

nieobecny 

nieobecna 

ZA 

W związku z przyjęciem Rozstrzygnięcie projektodawcy - Burmistrza Miasta o pozostawienie 
§1 pkt. 6 w pierwotnym brzmieniu Rada Miasta przystąpiła do głosowania projektu uchwały. 

głosowanie 

jednostka 

wynik 

ustalenia cennika opłat za korzystanie z Cmentarza komunalnego przy ulicy Wiślanej w Dęblinie 
z autopoprawką 

Rada Miasta Dęblin 

Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 

typ 

Podsumowanie 
status 

ZA 

PRZECIW 

WSTRZYMAŁO SIĘ 

Wyniki imienne 

29 maja 2023 r. 

głosowanie jawne imienne 

ilość procent 

11 91.67% 

1 8.33 % 

0  0 %  

czas 14:12:35-14:12:59 

większość zwykła 

status ilość 

pula głosów 15 

oddanych głosów 12 

nieoddanych głosów 3 

procent 

80% 

20% 
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lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar PRZECIW 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej nieobecny 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja nieobecna 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Rada Miasta przyjęła Uchwałę Nr LXXIX/450/2023 w sprawie ustalenia cennika opłat za 
korzystanie z Cmentarza komunalnego przy ulicy Wiślanej w Dęblinie z autopoprawką (stanowi 
załącznik do protokołu). 

Ad. pkt 7 e przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji wiceprzewodniczącego Rady Miasta 
Dęblin. 
Przewodniczący RM Maciej Krygrowski - przedstawił projekt uchwały wraz uzasadnieniem 
(stanowi załącznik do protokołu. 
W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania. 

głosowanie przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji wiceprzewodniczącego Rady Miasta Dęblin 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 29 maja 2023 r. czas 14:14:15 -14:14:33 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 
status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100% pula głosów 15 

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 12 80% 
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WSTRZYMAŁO SIĘ O 0% nieoddanych głosów 3 20% 

Wyniki imienne 
lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej nieobecny 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja nieobecna 

15 Woj tyś Jarosław ZA 

Rada Miasta przyjęła Uchwałę Nr LXXIX/451/2023 w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego 
z funkcji wiceprzewodniczącego Rady Miasta Dęblin (stanowi załącznik do protokołu). 

Ad. pkt 8 Zatwierdzenie protokołu z LXXIV sesji Rady Miasta. 

Ponieważ nie wpłynęły uwagi do protokołu z LXXIV sesji Rady Miasta przystąpiono do jego 
zatwierdzenia. 

głosowanie Zatwierdzenie protokołu z LXXIV sesji Rady Miasta, 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 29 maja 2023 r. czas 14:14:56 -14:15:13 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 
status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 91.67 % pula głosów 15 
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PRZECIW O O % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 8.33 % 

Wyniki imienne 
lp nazwisko 

1 Chochowski 

2 Cydejko 

3 Czarnecka 

4 Grobel 

5 Grzęda 

6 Jakubik 

7 Krygrowski 

8 Kurowski 

9 Marzysz 

10 Papis 

11 Pasek 

12 Przerwa 

13 Świetliński 

14 Wojewoda - Sieklicka 

15 Wojtyś 

Ad pkt 12 Zamkniecie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, 
zamknął LXXIX sesję Rady Miasta. 

Zamknięcie sesji - godz. 14.30. 

Na tym zakończono protokół. 

Protokołowała: 
Magdalena Piątek te-, 

oddanych głosów 12 80 % 

nieoddanych głosów 3 20% 

głos 

WSTRZYMAŁ SIĘ 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

nieobecny 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

nieobecny 

nieobecna 

ZA 

Przewodniczący Rady - Maciej Krygrowski 

PRZEWODNICZĄCY RADY 

Manej Krygrowski 

imię 

Waldemar 

Maria 

Urszula 

Mieczysław 

Ewa 

Maciej 

Maciej 

Andrzej 

Artur 

Edyta 

Robert 

Ewa 

Leopold 

Patrycja 

Jarosław 
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